

PTO/SB/M05 (8-99)

Valid for use through 9/30/00, OMB 05-1-0032

Patent and Trademark Office, U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE

Under the Paperwork Reduction Act of 1995, no persons are required to respond to a collection of information unless it displays a valid MB control number.

Attorney Docket No.: 06725.0932-00000

**Declaration and Power of Attorney for Patent Application****Déclaration et Pouvoir pour Demande de Brevet****French Language Declaration**

En tant que l'inventeur nommé ci-après, je déclare par le présent acte que:	As a below named inventor, I hereby declare that:
Mon domicile, mon adresse postale et ma nationalité sont ceux figurant ci-dessous à côté de mon nom.	My residence, post office address and citizenship are as stated next to my name.
J crois être le premier inventeur original et unique (si un seul nom est mentionné ci-dessous), ou l'un des premiers co-inventeurs originaux (si plusieurs noms sont mentionnés ci-dessous) de l'objet revendiqué, pour lequel une demande de brevet a été déposée concernant l'invention intitulée	I believe I am the original, first and sole inventor (if only one name is listed below) or an original, first and joint inventor (if plural names are listed below) of the subject matter which is claimed and for which a patent is sought on the invention entitled
<b>COMPOSITION SANS TRANSFERT STRUCTUREE SOUS FORME RIGIDE PAR UN POLYMERE</b>	<b>TRANSFER-RESISTANT COMPOSITION STRUCTURED IN RIGID FORM BY A POLYMER</b>
et dont la description est fournie ci-joint à moins que la case suivante n'ait été cochée:	the specification of which is attached hereto unless the following box is checked:
<input checked="" type="checkbox"/> a été déposée le <u>24 Janvier 2001</u> sous le numéro de demande des Etats-Unis ou le numéro de demande international PCT <u>PCT/FR01/00229</u> et modifiée _____ (les cas échéant).	<input checked="" type="checkbox"/> was filed on <u>January 24, 2001</u> as United States Application Number or PCT International Application Number <u>PCT/FR01/00229</u> and was amended on _____ (if applicable).
Je déclare par le présent acte avoir passé en revue et compris le contenu de la description ci-dessus, revendications comprises, telles que modifiées par toute modification dont il aura été fait référence ci-dessus.	I hereby state that I have reviewed and understand the contents of the above identified specification, including the claims, as amended by any amendment referred to above
Je reconnais devoir divulguer toute information pertinente à la brevetabilité, comme défini dans le Titre 37, § 1.56 du Code fédéral des réglementations.	I acknowledge the duty to disclose information which is material to patentability as defined in Title 37, Code of Federal Regulations, § 1.56.

Order Hour Statement. This form is estimated to take 0.4 hours to complete. Time will vary depending upon the needs of the individual case. Any comments on the amount of time you are required to complete this form should be sent to the Chief Information Officer, Patent and Trademark Office, Washington, DC 20231. **DO NOT SEND FEES OR COMPLETE FORMS TO THIS ADDRESS. SEND TO: Commissioner of Patents and Trademarks, Washington, DC 20231.**

Under the Paperwork Reduction Act

, no persons are required to respond to a collection of information unless it displays a valid OMB control number.

Attorney Docket No.: 06726.0032-0000

<p><b>French Language Declaration</b></p> <p>Je revendique par le présent acte avoir la priorité étrangère, en vertu du Titre 35, § 119(a)-(d) ou § 365(b) du Code des Etats-Unis, sur toute demande étrangère de brevet ou certificat d'inventeur ou, en vertu du Titre 35, § 365(e) du même Code, sur toute demande internationale PCT désignant au moins un pays autre que les Etats-Unis et figurant ci-dessous et, en cochant la case, j'ai aussi indiqué ci-dessous toute demande étrangère de brevet, tout certificat d'inventeur ou toute demande internationale PCT ayant une date de dépôt précédant celle de la demande à propos de laquelle une priorité est revendiquée.</p>	<p>I hereby claim foreign priority under Title 35, United States Code, § 119(a)-(d) or § 365(b) of any foreign application(s) for patent or inventor's certificate, or § 365(a) of any PCT International Application which designated at least one country other than the United States, listed below, and have also identified below, by checking the box, any foreign application for patent or inventor's certificate, or PCT International application having a filing date before that of the application on which priority is claimed.</p>
<p>Prior foreign application(s) Demande(s) de brevet antérieure(s)</p> <p><u>00 00920</u>                      <u>France</u> (Number)                      (Country) (Numéro)                      (Pays)</p> <p>_____ (Number)                      (Country) (Numéro)                      (Pays)</p>	<p style="text-align: right;">Priority Not Claimed <u>Droit de priorité non revendiqué</u></p> <p><u>24/January/2000</u>                      <input type="checkbox"/> (Day/Month/Year Filed) (Jour/Mois/Anné de dépôt)</p> <p>_____ (Day/Month/Year Filed) (Jour/Mois/Anné de dépôt)</p>
<p>Je revendique par le présent acte tout bénéfice, en vertu du Titre 35, § 119(e) du Code des Etats-Unis, de toute demande de brevet provisoire effectuée aux Etats-Unis et figurant ci-dessous.</p> <p>_____ (Application No.)                      (Filing Date) (N° de demande)                      (Date de dépôt)</p> <p>_____ (Application No.)                      (Filing Date) (N° de demande)                      (Date de dépôt)</p>	<p>I hereby claim the benefit under Title 35, United States Code, § 119(e) of any United States provisional application(s) listed below.</p> <p>_____ (Application No.)                      (Filing Date) (N° de demande)                      (Date de dépôt)</p> <p>_____ (Application No.)                      (Filing Date) (N° de demande)                      (Date de dépôt)</p>
<p>Je revendique par le présent acte tout bénéfice, en vertu du Titre 35, § 120 du Code des Etats-Unis, de toute demande de brevet effectuée aux Etats-Unis, ou en vertu du Titre 35, § 365(c) du même Code, de toute demande internationale PCT désignant les Etats-Unis et figurant ci-dessous et, dans la mesure où l'objet de chacune des revendications de cette demande de brevet n'est pas divulgué dans la demande antérieure américaine ou internationale PCT, en vertu des dispositions du premier paragraphe du Titre 35, § 112 du Code des Etats-Unis, je reconnais devoir divulguer toute information pertinente à la brevetabilité, comme défini dans le Titre 37, § 1.56 du Code fédéral des réglementations, dont laquelle est devenue disponible entre la date de dépôt de la demande antérieure, et la date de dépôt de la demande nationale ou internationale PCT de la présente demande:</p> <p>_____ (Application No.)                      (Filing Date) (N° de demande)                      (Date de dépôt)</p> <p>_____ (Application No.)                      (Filing Date) (N° de demande)                      (Date de dépôt)</p>	<p>I hereby claim the benefit under Title 35, United States Code, § 120 of any United States application(s), or § 365(c) of any PCT International Application designating the United States, listed below and, insofar as the subject matter of each of the claims of this application is not disclosed in the prior United States or PCT International Application in the manner provided by the first paragraph of Title 35, United States Code, § 112, I acknowledge the duty to disclose any or all information which is material to patentability as defined in Title 37, Code of Federal Regulations, § 1.56 which became available between the filing date of the prior application and the national or PCT International filing date of this application.</p> <p>_____ (Status) (patented, pending, abandoned) (Status) (breveté, en cours d'examen, abandonné)</p> <p>_____ (Status) (patented, pending, abandoned) (Status) (breveté, en cours d'examen, abandonné)</p>
<p>Je déclare par le présent acte que toute déclaration ci-incluse est, à ma connaissance, véridique et que toute déclaration formulée à partir de renseignements ou de suppositions est tenue pour véridique; et ce plus, que toutes ces déclarations ont été formulées en sachant que toute fausse déclaration volontaire ou son équivalent est passible d'une amende ou d'une incarcération, ou des deux, en vertu de la Section 1001 du Titre 18 du Code des Etats-Unis, et que de telles déclarations volontairement fausses risquent de compromettre la validité de la demande de brevet ou du brevet délivré à partir de celle-ci.</p>	<p>I hereby declare that all statements made herein of my own knowledge are true and that all statements made on information and belief are believed to be true; and further that these statements were made with the knowledge that willful false statements and the like so made are punishable by fine or imprisonment, or both, under Section 1001 of Title 18 of the United States Code and that such willful false statements may jeopardize the validity of the application or any patent issued thereon.</p>

Approved for use through 9/30/98. OMB 0651-0032

Patent and Trademark Office; U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE

Under the Paperwork Reduction Act of 1995, no persons are required to respond to a collection of information unless it displays a valid OMB control number.

Attorney Docket No.: 06725.0932-00000

**French Language Declaration**

**POUVOIRS:** En tant que l'inventeur cité, je désigne par la présente l'(les) avocat(s) et/ou agent(s) suivant(s) pour qu'ils poursuive(nt) la procédure de cette demande de brevet et traite(nt) toute affaire(s) y rapportant avec L'Office des brevets et des marques: (mentionner le nom et le numéro d'enregistrement).

**POWER OF ATTORNEY:** As a named inventor, I hereby appoint the following attorney(s) and/or agent(s) to prosecute this patent application and transact all business in the Patent and Trademark Office connected therewith: (list name and registration number):

**FINNEGAN, HENDERSON, FARABOW, GARRETT & DUNNER, L.L.P.**, Reg. No. 22,540; Douglas B. Henderson, Reg. No. 20,291; Ford F. Farabow, Jr., Reg. No. 20,630; Arthur S. Garrett, Reg. No. 20,338; Donald R. Dunner, Reg. No. 19,073; Brian G. Brunsvold, Reg. No. 22,593; Tipton D. Jennings, IV, Reg. No. 20,645; Jerry D. Voight, Reg. No. 23,020; Laurence R. Hefter, Reg. No. 20,827; Kenneth E. Payne, Reg. No. 23,098; Herbert H. Mintz, Reg. No. 26,691; C. Larry O'Rourke, Reg. No. 26,014; Albert J. Santiorelli, Reg. No. 22,610; Michael C. Elmer, Reg. No. 25,857; Richard H. Smith, Reg. No. 20,609; Stephen L. Peterson, Reg. No. 26,325; John M. Romary, Reg. No. 26,331; Bruce C. Zotter, Reg. No. 27,680; Dennis P. O'Reilly, Reg. No. 27,932; Allen M. Sokal, Reg. No. 26,696; Robert D. Bajefsky, Reg. No. 25,367; Richard L. Stroup, Reg. No. 28,478; David W. Hill, Reg. No. 28,220; Thomas L. Irving, Reg. No. 28,619; Charles E. Lipsey, Reg. No. 28,165; Thomas W. Winland, Reg. No. 27,605; Basil J. Lewis, Reg. No. 28,818; Martin I. Fuchs, Reg. No. 28,508; E. Robert Yoches, Reg. No. 30,120; Barry W. Graham, Reg. No. 29,924; Susan Haberman Griffen, Reg. No. 30,907; Richard B. Racine, Reg. No. 30,415; Thomas H. Jenkins, Reg. No. 30,857; Robert E. Converse, Jr., Reg. No. 27,432; Clair X. Mullen, Jr., Reg. No. 20,348; Christopher P. Foley, Reg. No. 31,354; John C. Paul, Reg. No. 30,413; Roger D. Taylor, Reg. No. 28,992; David M. Kelly, Reg. No. 30,953; Kenneth J. Meyers, Reg. No. 25,146; Carol P. Einaudi, Reg. No. 32,220; Walter Y. Boyd, Jr., Reg. No. 31,738; Steven M. Anzalone, Reg. No. 32,095; Jean B. Fordis, Reg. No. 32,984; Barbara C. McCurdy, Reg. No. 32,120; James K. Hammond, Reg. No. 31,964; Richard V. Burgujian, Reg. No. 31,744; J. Michael Jakes, Reg. No. 32,824; Thomas W. Banks, Reg. No. 32,719; Christopher P. Isaac, Reg. No. 32,616; Bryan C. Diner, Reg. No. 32,409; M. Paul Barker, Reg. No. 32,013; Andrew Chanho Sonu, Reg. No. 33,457; David S. Forman, Reg. No. 33,604; Vincent P. Kovalick, Reg. No. 32,867; James W. Edmondson, Reg. No. 33,871; Michael R. McGurk, Reg. No. 32,045; Joann M. Neth, Reg. No. 36,363; Gerson S. Panitch, Reg. No. 33,751; Ch r i M. Taylor, Reg. No. 33,216; Charles E. Van Horn, Reg. No. 40,266; Linda A. Wadler, Reg. No. 33,218; Jeffrey A. Berkowitz, Reg. No. 36,743; Michael R. Kelly, Reg. No. 33,921; James B. Monroe, Reg. No. 33,871; Doris Johnson Hines, Reg. No. 34,629; Allen R. Jensen, Reg. No. 28,224; Lori Ann Johnson, Reg. No. 34,498; and David A. Manspeizer, Reg. No. 37,540; ~~Th~~ Thaila V. Warnement, Reg. No. 39,064; Michele C. Bosch, Reg. No. 40,524; Mark D. Sweet, Reg. No. 41,459; Anthony M. Gulowski, Reg. No. 38,742; and Andrew J. Vance, Reg. No. 45,174

Addresser toute correspondance à:

Send all Correspondence to:

Use Customer Number 22,852

Addresser tout appel téléphonique à:  
(nom et numéro de téléphone)Direct all Telephone Calls to:  
(name and telephone number)Thomas L. Irving, Reg. No. 28,619  
Telephone Number (202) 408-4082

Nom complet de l'unique ou premier inventeur:	Full name of sole or first inventor Véronique FERRARI
Signature de l'inventeur	Inventor's signature. <i>Véronique Ferrari</i>
Date	Date 23 octobre 2001
Domicile	Residence 12, Rue Saint Georges 94700 Maisons-Alfort, FRANCE
Nationalité:	Citizenship French
Adresse postale:	Post Office Address Same as residence